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Protokół Nr LIII/23 

sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego 

w dniu 30 października 2023 r. 

 

Na ogólny stan 17 radnych w sesji uczestniczyło 16 radnych. Nieobecny był radny Zbigniew 

Hamera. W sesji obok radnych uczestniczyli także kierownicy wydziałów Starostwa 

Powiatowego we Włoszczowie, zaproszeni goście oraz przedstawiciele społeczności 

powiatu. Listy obecności w załączeniu. 

 

Podczas LIII sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego poza radnymi głos zabrali: 

Bożena Kaczor -  Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego we Włoszczowie 

Agnieszka Górska - Skarbnik Powiatu 

Rafał Krupa  -  Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej we Włoszczowie 

 

Obrady trwały od godziny 1407 do 1525. 

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z LII sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego.  

5. Informacja Starosty Włoszczowskiego z wykonania uchwał Rady Powiatu i z pracy 

Zarządu w okresie między sesjami Rady Powiatu. 

6. Informacja o zadaniach Powiatu z zakresu pomocy społecznej realizowanych przez Dom 

Pomocy Społecznej we Włoszczowie. 

7. Informacja o zrealizowanych zadaniach inwestycyjnych i remontowych w zakresie dróg 

oraz stanie przygotowań Zarządu Dróg Powiatowych do akcji zima 2023/2024. 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2022/2023. 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu oraz Starosty Włoszczowskiego  

z dokonanej analizy oświadczeń majątkowych. 

10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2023-2036, 

2) zmian w budżecie Powiatu na 2023 rok, 

3) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości rolnych stanowiących własność 

Powiatu, 

4) zmian w Statucie Młodzieżowej Rady Powiatu Włoszczowskiego, 

5) zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Włoszczowski. 

11. Wnioski i oświadczenia. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przebieg obrad 

Do punktu 1-go/ 

Otwarcia pięćdziesiątej trzeciej sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego dokonał 

Przewodniczący p. Zbigniew Matyśkiewicz i oddał głos p. Staroście. 

Pan Starosta poinformował, że w dniu 13 października br. p. Dyrektor I Liceum 

Ogólnokształcącego im. gen. Władysława Sikorskiego we Włoszczowie otrzymała od 
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Ministra Edukacji i Nauki prof. dr hab. Przemysława Czarnka tytuł Profesora Oświaty.  

W imieniu własnym, Zarządu i Rady Powiatu Włoszczowskiego pogratulował zasłużonego 

sukcesu.  

W dowód uznania za osiągnięcia został wręczony p. Dyrektor list gratulacyjny i kwiaty oraz 

zostało zrobione pamiątkowe zdjęcie. 

Pani Bożena Kaczor podziękowała za dzisiejsze wyróżnienie i kolejne uhonorowanie. 

Podziękowała Staroście Włoszczowskiemu za to, że był wnioskodawcą. Podziękowała 

również wszystkim obecnym na sali, ponieważ zarządza szkołą od 2008 roku i jest 

wdzięczna pracownikom wszystkich wydziałów i instytucji powiatu włoszczowskiego, gdyż w 

tym okresie czasu spotkała się tylko z dużą życzliwością i profesjonalizmem. Jeżeli I Liceum 

Ogólnokształcącego im. gen. Władysława Sikorskiego we Włoszczowie ma taką markę, to 

również dzięki współpracy, ponieważ taka współpraca buduje i za to jeszcze raz 

podziękowała. Nigdy nie spotkała się ze złą postawą, a od 2008 roku zapukała do wszystkich 

wydziałów i wszystkich drzwi. Być wśród nagrodzonych 25 nauczycieli w Polsce, to 

wyjątkowe wyróżnienie, więc uważa, że jest to również wyróżnienie dla szkoły. Jako dyrektor 

stara się, aby młodzież w tym niełatwym czasie dorastania, kiedy naturalny jest bunt, nie 

pogubiła się tylko odnajdowała się w normalnym systemie wartości przede wszystkim wśród 

dobra, a nie zła. Taki ma cel i o to się stara. Na zakończenie podziękowała również 

Wizytatorowi Kuratorium Oświaty w Kielcach, który również miał swój udział w jej 

wyróżnieniu.    

Pan Przewodniczący przywitał wszystkich radnych, Zarząd Powiatu, gości uczestniczących 

w obradach oraz mieszkańców powiatu oglądających sesję.  

 

Do punktu 2-go/ 

Przewodniczący Rady stwierdził, że na obecny stan 17 radnych w sesji uczestniczy  

16 radnych, co w świetle ustawy o samorządzie powiatowym czyni sesję zdolną do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Do punktu 3-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania do doręczonego w statutowym terminie 

porządku obrad. 

Pytań nie było.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie 16 głosami „za” zatwierdziła porządek obrad.  

 

Do punktu 4-go/ 

Protokół z obrad pięćdziesiątej drugiej sesji Rada Powiatu przyjęła jednogłośnie 16 głosami 

„za” nie wnosząc uwag do jego treści.  

 

Do punktu 5-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że informacja Starosty Włoszczowskiego z wykonania 

uchwał Rady Powiatu i z pracy Zarządu Powiatu w okresie między sesjami Rady Powiatu 

została radnym przekazana z materiałami na sesję. Zapytał, czy do informacji są pytania.  

Pan Jerzy Suliga poprosił o rozszerzenie informacji w zakresie Uchwały Zarządu nr 106/23  

w sprawie zmian w regulaminie organizacyjnym Starostwa Powiatowego we Włoszczowie. 

Następnie odniósł się do stanowiska, które Zarząd Powiatu przyjął w dniu 12 października 

2023 roku, a które skierowane zostało do Samorządowego Kolegium Odwoławczego  

w Kielcach. Stanowisko dotyczyło postępowania w sprawie stwierdzenia nieważności decyzji 
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Burmistrza Gminy Włoszczowa z dnia 23 marca 2023 roku. Zapytał p. Starosty jaki był cel 

podjętego stanowiska. 

Pan Starosta odnosząc się do pytania w sprawie zmian w regulaminie organizacyjnym 

poinformował, że na wniosek kierownictwa geodezji został utworzony dodatkowy etat 

w Wydziale Geodezji i tego dotyczyły zmiany. Następnie odniósł się do podjętego przez 

Zarząd stanowiska i powiedział, że w mediach społecznościowych, w telewizji pojawiają się 

rozbieżne, nie spójne informacje w zależności od tego gdzie się mówi i do kogo się mówi,  

a dotyczą one również Powiatu Włoszczowskiego. Jest wskazywane, że Powiat jest  

w pewnej części zamieszany w wydawanie decyzji, więc Zarząd postanowił odnieść się do 

odpowiedzi p. Burmistrza. Przed odpowiedzią, która ukazała się na stronie gminy odbyło się 

spotkanie, a nawet kilka spotkań, podczas których zostały podniesione wątpliwości, 

ponieważ nie może być dobrze, kiedy mówi się, że coś jest źle. Jeżeli jest mówione, że 

gmina została wprowadzona w błąd, to nie można z drugiej strony mówić, że jest wszystko 

dobrze. Dlatego właśnie Zarząd Powiatu chciał wyrazić własne stanowisko, ponieważ 

organizowane były spotkania na których padały określone wypowiedzi. 

Pan Jerzy Suliga powiedział, że częściowo odpowiedź p. Starosty jest zadawalająca, 

ponieważ faktycznie w drugiej części stanowiska Zarządu są poruszone dwie kwestie, które 

znajdują się w zakresie kompetencji p. Starosty, czyli analiza całej dokumentacji i kwestie 

związane ogólnie z wydaniem pozwolenia na budowę. Natomiast pierwsza część 

stanowiska, w jego ocenie, jest napisana w konwencji „uprzejmie donosimy, że” i wypisane 

zostały cytując nawet słowa p. Burmistrza, że w piśmie do SKO, to p. Burmistrz napisał tak,  

a na spotkaniu to powiedział tak, a Dyrektor to powiedział tak. Każde słowo zostało 

zacytowane. Z tego co pamięta, kiedy miało odbyć się spotkanie w Starostwie p. Starosta 

deklarował publicznie, że jest gotowy do współpracy z p. Burmistrzem, aby ten bardzo ważny 

problem nurtujący mieszkańców nie tylko gminy, miasta, powiatu, ale wszystkich, którzy są 

tym zainteresowani, jak najszybciej rozwiązać. Tak wynikało z deklaracji. Dyrektor Owczarek 

zwracał uwagę, że pewne rzeczy powinny być poruszane we własnym gronie, aby nie dawać 

„paliwa” przy ewentualnych odwołaniach inwestora, natomiast zostało to słowo w słowo ujęte 

w stanowisku. Uważa, że sprawa się teraz sama wyciszy, ponieważ jest już po wyborach. 

Zaapelował jednak, aby zaprzestać krytyki pod adresem p. Burmistrza ze strony samorządu 

powiatowego, ze strony Zarządu, ponieważ to napędza innych ludzi, którzy nie zawsze  

w sposób cywilizowany, kulturalny wyrażają i formułują krytykę pod adresem  

p. Burmistrza. Z tego co wie wszystko zmierza w dobrym kierunku i uważa, że należy się 

skupić na merytoryce i załatwiać istotny temat w ramach swoich kompetencji. Mówi o tym, 

ponieważ wie jak wykańczające jest takie ciągłe „grillowanie”, gdyż przeszedł to w ubiegłej 

kadencji i współczuje p. Burmistrzowi. Wiadomym jest, że nikt nie jest idealny i błędy się 

zdarzają, ale żeby tak cały czas krytykować i to w sposób bardzo niewłaściwy, uważa  

że należy to wreszcie zakończyć. Z tego co jest zorientowany w najbliższym czasie jakieś 

decyzje konkretne mają już zapaść. Jeszcze raz poprosił, aby Zarząd i Rada Powiatu 

poruszali się w granicach kompetencji dla dobra współpracy między samorządami, a to na 

pewno wyjdzie też dobrze dla mieszkańców miasta, gminy i powiatu. 

Pan Starosta powiedział, że to nie jest tak, że Zarząd atakuje p. Burmistrza i mówił już o tym 

kiedyś na posiedzeniu Komisji Budżetu. Zarząd stara się nie atakować, tylko stara się bronić 

pracowników Starostwa jeżeli jest atak w stronę Powiatu. Zarząd w stanowisku przytoczył 

słowa p. Burmistrza i p. Dyrektora, które świadczyły o tym, że coś robią i chcą coś zrobić. 

Kiedy poszło już w kierunku stwierdzenia nieważności, że decyzja wydana została z rażącym 

naruszeniem prawa, to uważa że Kolegium podjęło taką decyzję, pisząc do p. Burmistrza,  

że może teraz procedować postępowanie i to idzie w dobrym kierunku. Wystosowane 
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zostało takie pismo, ponieważ w odpowiedzi p. Burmistrza wyszło tak, że było wszystko 

dobrze,  

że trwamy przy swoim, ale w takim razie uważa, że należałoby procedować pismo złożone 

przez p. Posła o stwierdzenie nieważności decyzji z rażącym naruszeniem prawa. Uważa,  

że poszło to w dobrym kierunku. Zgodził się z p. Suligą, aby zostawić już tą sprawę  

i poczekać jaką p. Burmistrz wyda decyzję.     

Pan Sławomir Owczarek powiedział, że miał już nie zabierać głosu w tym temacie, ponieważ 

swego czasu już chyba wszystko zostało powiedziane na spotkaniach, natomiast p. Starosta 

nadal jakby nie rozumiał co to jest KPA i postępowanie administracyjne, gdyż mówi,  

że wszystko było niby dobrze, ale było źle. P. Starosta chyba wie na czym polega 

postępowanie wznowieniowe i poradził, aby doczytać, ponieważ może nie wiedzieć, gdyż od 

tego ma ludzi, którzy się znają na KPA. P. Starosta powinien sobie zdawać sprawę,  

że postępowanie wznowieniowe polega przede wszystkim, w tym przypadku na tym,  

że wyszły na jaw nowe okoliczności. Gdyby decyzja była wydana z rażącym naruszeniem 

prawa, to Kolegium bardzo szybko by ją rozstrzygnęło. Kolegium natomiast bardzo dobrze 

sobie zdaje sprawę z tego, że na ówczesną wiedzę i stan złożonych dokumentów nie było 

rażącego naruszenia prawa i dlatego między innymi Kolegium zdecydowało się na to, żeby 

to Burmistrz mógł uchylić na podstawie wznowionego postępowania swoją poprzednią 

decyzję  

i wydać odmowę decyzji o warunkach zabudowy. Na tym to w tej chwili polega. Inwestor 

wprowadził w błąd tak samo p. Burmistrza, jak i p. Starostę. I o tym też chyba wszyscy 

wiedzą, albo tylko część udaje, że nie wie. Poprosił, aby zakończyć ten temat, ponieważ 

niebawem będzie wydana decyzja, która uchyli poprzednią decyzję i odmówi wydania nowej 

decyzji.           

Pan Zbigniew Krzysiek powiedział, że p. Owczarek już wspomniał o części kwestii, które 

chciał poruszyć, więc nie będzie się powtarzał, natomiast odniósł się do słów p. Starosty, 

który powiedział, że Zarząd stara się nie atakować p. Burmistrza. Wolałby usłyszeć „nie 

atakujemy Burmistrza”. Uważa, że w dobrym zwyczaju i myśli, że przez kilkanaście lat 

wcześniej było tak, że burmistrz ze starostą często się spotykali, omawiali różne sprawy 

służbowe, a może nieraz prywatne i gdyby może tak się działo, to nie trzeba by było szukać  

w innych instytucjach pomocy, tylko można by było samemu ten temat załatwić z korzyścią 

dla ogółu mieszkańców.     

 

Do punktu 6-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że informacja o zadaniach Powiatu z zakresu pomocy 

społecznej realizowanych przez Dom Pomocy Społecznej we Włoszczowie została radnym 

przekazana w statutowo określonym terminie. Zapytał, czy do informacji są pytania. 

Pytań nie było. 

 

Rada Powiatu 12 głosami „za” i 4 „wstrzymującymi” przyjęła informację o zadaniach Powiatu 

z zakresu pomocy społecznej realizowanych przez Dom Pomocy Społecznej  

we Włoszczowie. Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 7-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że informacja o zrealizowanych zadaniach 

inwestycyjnych i remontowych w zakresie dróg oraz stanie przygotowań Zarządu Dróg 

Powiatowych do akcji zima 2023/2024 została radnym przekazana z pozostałymi materiałami 

na sesję. Zapytał, czy do informacji są pytania. 
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Pan Zbigniew Krzysiek poinformował, że dwie godziny wcześniej na posiedzeniu Komisji 

Budżetu pytał o pewne kwestie, ale w związku z tym, że nie otrzymał pełnej informacji zapyta 

jeszcze raz i dodał, że pytania składa również w formie interpelacji. W dniu 24 października 

na portalu społecznościowym, a konkretnie na facebooku po odbytym spotkaniu  

w Starostwie Powiatowym we Włoszczowie w gabinecie Starosty Włoszczowskiego zapadły, 

jego zdaniem decyzje dotyczące inwestycji, ponieważ w takiej konwencji informacja na 

facebooku była napisana. Zapytał, jakie konkretnie inwestycje Zarząd zamierza uwzględnić  

w budżecie Powiatu na 2024 rok na terenie Gminy Moskorzew i czy te rozmowy, w których 

uczestniczyła radna Gminy Moskorzew dotyczyły tylko inwestycji drogowych w Tarnawej 

Górze, oczywiście bardzo potrzebnych  do wykonania w 2024 roku. Następnie poinformował, 

że niedawno uczestniczył w sesji Rady Gminy w Radkowie, gdzie radni zgłaszali potrzebę 

opracowania dokumentacji lub kontynuacji modernizacji w zakresie remontu drogi 

powiatowej na odcinku Kwilina – Chlewice i kontynuację modernizacji drogi powiatowej na 

odcinku Dzierzgów – Moskorzew.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

Pan Starosta potwierdził, że doszło do takiego spotkania i uważa, że jest to normalne. 

Pan Zbigniew Krzysiek powiedział, że bardzo się cieszy, że ma wsparcie. 

Pan Starosta poinformował, że rozmowa prowadzona była z radną p. Leną Nowak  

z Tarnawej Góry i dotyczyła drogi wojewódzkiej 795 łączącej Szczekociny z Seceminem  

w stronę Tarnawej Góry i o tym, czy wystarczy pasa drogowego. Poprosił również  

p. Dyrektora ZDP, aby się zorientował dokąd na drodze jest teren powiatu włoszczowskiego, 

a dokąd teren śląski, aby można było remont przebudowy przeprowadzić. Poruszona została 

także kwestia nieprzekazanego rowu, ponieważ o ile dobrze pamięta kiedy w 2015 roku była 

przekazywana przez Powiat, przez Skarb Państwa droga dla Moskorzewa, to nie został 

przekazany rów odwadniający i obecnie Zarząd wspólnie z Wydziałem Geodezji zastanawia 

się jak można by było ten rów przekazać. Nie były poruszane inne kwestie drogowe na 

terenie Gminy Moskorzew. Nie padły również żadne deklaracje. Zostało powiedziane tylko 

tyle, iż wiadomym jest, że na drodze są garby utworzone przez korzenie drzew i że jeżeli uda 

się środki pozyskać, to Zarząd będzie o tej drodze pamiętał. Budżet jest budżetem i w planie 

budżetowym może być tylko taka kwota na jaką pozwalają wskaźniki, ale w miarę 

napływania środków inwestycje są dodawane.  

Pan Przewodniczący zapewnił również p. Krzyśka, że czas na prace nad budżetem Powiatu 

2024 roku jeszcze jest i „będziemy się nad tym pochylać” i intensywnie pracować by przyjąć  

te rozwiązania, te zadania, które będą zdaniem Zarządu, i akceptowane przez Radę, 

najpilniejsze i najważniejsze dla Powiatu. 

Pan Zbigniew Krzysiek powiedział, że może jest trochę uszczypliwy, ponieważ stara się 

łapać słówka, ale p. Przewodniczący powiedział „będziemy się pochylać nad budżetem 

Powiatu”. Uważa, że „jak się mamy pochylać, to wszyscy się pochylajmy”, ponieważ od tego 

jest Zarząd Powiatu, a nie p. Przewodniczący.  

Pan Przewodniczący powiedział, że procedurę zna.  

Pan Zbigniew Krzysiek zwrócił uwagę, że takie słowa jednak padły, a to wygląda tak jakby  

p. Przewodniczący tworzył budżet.  

Pan Przewodniczący poprosił, aby nie insynuować. 

Pan Zbigniew Krzysiek powiedział, że tak zostało powiedziane.  

 

Rada Powiatu 15 głosami „za” i 1 „wstrzymującym” przyjęła informację o zrealizowanych 

zadaniach inwestycyjnych i remontowych w zakresie dróg oraz stanie przygotowań Zarządu 

Dróg Powiatowych do akcji zima 2023/2024. Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
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Do punktu 8-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że informacja o stanie realizacji zadań oświatowych  

za rok szkolny 2022/2023 została radnym przekazana w statutowo obowiązującym terminie. 

Zapytał, czy do informacji są pytania. Jeśli pytania będą odpowiadał będzie Kierownik 

Wydziału Edukacji oraz Dyrektorzy szkół. 

Pytań nie było. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie 16 głosami „za” przyjęła informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych za rok szkolny 2022/2023. Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 9-go/ 

Pan Przewodniczący przedstawił informację z dokonanej analizy oświadczeń majątkowych 

informując, że dokonał analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych w trybie 

art. 25c ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym. Analizą objęto 

oświadczenia złożone w terminie do dnia 30 kwietnia według stanu na dzień 31 grudnia roku 

poprzedniego. W świetle przeprowadzonej analizy wszystkie oświadczenia zostały złożone  

w ustawowym terminie, a w ich treści nie stwierdzono nieprawidłowości. Jeden egzemplarz 

oświadczenia został przekazany właściwemu miejscowo urzędowi skarbowemu. Zgodnie  

z postanowieniami ustawy o samorządzie powiatowym oświadczenia majątkowe radnych  

w części jawnej zostały udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej. Jednocześnie 

poinformował, że w dniu 10 października 2023 roku wpłynęła do Rady Powiatu 

Włoszczowskiego informacja Wojewody Świętokrzyskiego z dokonanej analizy oświadczeń 

majątkowych złożonych przez Przewodniczącego Rady Powiatu oraz Starostę 

Włoszczowskiego. Z informacji wynika, że oświadczenia zostały złożone w ustawowym 

terminie, a w ich treści nie stwierdzono nieprawidłowości.  

Pan Starosta poinformował, że dokonał analizy 27 oświadczeń majątkowych złożonych przez 

zobowiązane przepisami osoby. Wszystkie oświadczenia majątkowe zostały złożone 

w ustawowym terminie i w złożonych oświadczeniach nie stwierdzono nieprawidłowości. 

Oświadczenia zostały opublikowane na BIP-ie. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie 16 głosami „za” przyjęła informację Przewodniczącego Rady 

Powiatu Włoszczowskiego z dokonanej analizy oświadczeń majątkowych. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie 16 głosami „za” przyjęła informację Starosty Włoszczowskiego  

z dokonanej analizy oświadczeń majątkowych. 

 

Do punktu 10-go podpunktu 1-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2023 – 2036 są pytania. Jeśli 

pytania będą odpowiadała będzie p. Skarbnik.   

Pan Jerzy Suliga powiedział, że na posiedzeniu Komisji Budżetu obrady trwały tak długo,  

że p. Skarbnik nie zdążyła zostać poproszona i dlatego teraz na sesji mogą być pytania. 

Zwrócił uwagę na zapis w projekcie uchwały w sprawie zmian w WPF-ie o II i III etapie 

budowy hali przy I LO. Zapytał p. Starosty na jakim obecnie etapie jest realizacja tej 

inwestycji, ponieważ w ostatnim czasie można było dowiedzieć się z mediów, że z pomocą  

p. Posła na ten cel zostały pozyskane środki.    

Pan Starosta poinformował, że przez Powiat Włoszczowski zostały złożone dwa wnioski na 

halę przy I LO. Jeden wniosek na kwotę 4 mln zł i drugi na 10 mln zł. Obie kwoty, czyli  
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w sumie 14 mln zł, Powiat otrzymał w ramach Polskiego Ładu. Te pieniądze powinny 

pozwolić na to, aby zakończyć etap zamknięty sali, tak aby można już było ćwiczyć, ale na 

boisko środków może zabraknąć.    

Pan Jerzy Suliga rozumie, że będzie to trochę więcej niż stan surowy. 

Pan Starosta wyjaśnił, że stan surowy to jest etap I, który będzie kończony i to jest za 

pierwsze środki w kwocie prawie 17 mln zł. Łącznie środki 17 mln, 4mln i 10 mln pozwolą na 

oddanie hali w stanie użytkowym łącznie w wyposażeniem. 

Pan Jerzy Suliga zapytał, ile jeszcze środków potrzeba, aby inwestycję zakończyć. 

Pan Starosta powiedział, że trudno w tym momencie podać kwotę. Poinformował,  

że prowadzone są rozmowy z projektantem, ponieważ niektóre rozwiązania na hali można 

by było wykonać w inny sposób, a byłyby oszczędności. Dodał, że wykonywane są prace 

dodatkowe na kwotę ponad 700 000 zł, ponieważ po przetargu środki zostały. Projektant  

i wykonawca ustalają, co za te środki można by było wykonać dodatkowo. Uważa, że kiedy 

zamknie się cała hala łącznie z pomieszczeniami, tak żeby mogli na nią wejść uczniowie  

i ćwiczyć, to z boiskami uda się poradzić, a może jeszcze środków coś zostanie.    

Pani Aneta Jończyk Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

w/w projekt uchwały. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła uchwałę Nr LIII/349/23  

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 

2023 - 2036, którą załącza się do protokołu.  

 

Do punktu 10-go podpunktu 2-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

na 2023 rok radni otrzymali w statutowo obowiązującym terminie i na posiedzeniach Komisji 

zapoznali się z nim. Zapytał, czy do projektu uchwały są pytania, jeśli pytania będą 

odpowiadała będzie p. Skarbnik.   

Pan Jerzy Suliga poprosił p. Skarbnik o rozszerzenie informacji w kwestii zwiększenia 

środków na oświatę o kwotę 1 162 000 zł.  

Pani Skarbnik poinformowała, że zwiększenie środków na oświatę jest wynikiem dołożenia 

środków do wynagrodzeń nauczycieli, w związku z tym, że plan nie był zabezpieczony  

w 100%. W I LO jest to kwota 297 000 zł, w ZS Nr 2 240 500 zł, w ZS Nr 3 449 600 zł  

i w Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej 20 500 zł.  

Pan Jarosław Krzyżanowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytał 

w/w projekt uchwały. 

 

Rada Powiatu 15 głosami „za” i 1 „wstrzymującym” podjęła uchwałę Nr LIII/350/23  

w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2023 rok, którą załącza się do protokołu.  

 

Do punktu 10-go podpunktu 3-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości rolnych stanowiących własność Powiatu radni otrzymali  

z pozostałymi materiałami na sesję. Zapytał, czy do projektu uchwały są pytania. Jeżeli 

pytania będą odpowiadał będzie Kierownik Wydziału Geodezji p. Krzysztof Tomasik. 

Pytań nie było. 

Pani Aneta Jończyk Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

w/w projekt uchwały. 
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Rada Powiatu jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła uchwałę Nr LIII/351/23 w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości rolnych stanowiących własność Powiatu, 

którą załącza się do protokołu.  

 

Do punktu 10-go podpunktu 4-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w Statucie 

Młodzieżowej Rady Powiatu Włoszczowskiego radni otrzymali w statutowo obowiązującym 

terminie. Zapytał, czy do projektu uchwały są pytania. Jeśli pytania będą odpowiadał będzie 

Kierownik Wydziału Organizacyjnego p. Robert Suchanek. 

Pytań nie było. 

Pan Jarosław Krzyżanowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytał 

w/w projekt uchwały. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła uchwałę Nr LIII/352/23 w sprawie zmian 

w Statucie Młodzieżowej Rady Powiatu Włoszczowskiego, którą załącza się do protokołu.  

 

Do punktu 10-go podpunktu 5-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmiany regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Włoszczowski radni otrzymali w statutowo obowiązującym 

terminie. Zapytał, czy do projektu uchwały są pytania. Jeżeli pytania będą odpowiadał będzie 

Kierownik Wydziału Edukacji p. Robert Ślęzak. 

Pytań nie było. 

Pani Aneta Jończyk Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

w/w projekt uchwały. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła uchwałę Nr LIII/353/23 w sprawie zmiany 

regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Włoszczowski, którą załącza się do protokołu.  

 

Do punktu 11-go/ 

Pan Jerzy Suliga zaproponował p. Przewodniczącemu zmianę wygłaszanej formułki  

w momencie kiedy radny bądź radna nie może zagłosować za pomocą tabletu bądź telefonu.  

W jego ocenie lepiej brzmiałoby żeby radny zagłosował przez podniesienie ręki, ponieważ 

kiedy dzisiaj usłyszał żeby radny Pacanowski zrobił to ręcznie, to różne skojarzenia się 

nasuwają, być może dlatego, że akurat ma kontuzję. 

Pan Przewodniczący powiedział, że p. Suliga ma świetnie pracującą i rozbudowaną 

wyobraźnię. Cieszy fakt, że p. Suliga ma tak dobre poczucie humoru, niech to będzie akcent 

rozrywkowy sesji. Następnie poinformował, że LIV uroczysta sesja Rady Powiatu 

Włoszczowskiego z okazji Święta Niepodległości odbędzie się 10 listopada o godz. 11:00.  

Pani Anna Szczukocka powiedziała, że pytanie, które zada będzie trochę nieaktualne, 

ponieważ p. Rafał Pacanowski wyszedł. Nie tak dawno w prasie ukazał się artykuł o tym,  

że w Olesznie odbyła się zbiórka na hospicjum w Kielcach. Przypomniała, że w szpitalu we 

Włoszczowie również znajduje się hospicjum, a zrobiła to w imieniu koleżanki, która obecnie 

niestety z powodów zdrowotnych hospicjum nie prowadzi. Korzystając z okazji zapytała  

p. Dyrektora, czy są jakieś potrzeby w zakresie hospicjum. Następnie odnosząc się do 

uchwały w sprawie zmian w budżecie zwróciła uwagę na kolejne 5 000 zł z przeznaczeniem 
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na poradnię stomatologiczną i poprosiła o rozszerzenie informacji w temacie poradni 

stomatologicznej we włoszczowskim szpitalu.     

Pan Rafał Krupa odnosząc się do pytania w sprawie hospicjum poinformował, że w ubiegłym 

tygodniu odbyło się spotkanie przedstawicieli Lhoist Bukowa, którzy brali udział w akcji 

promocyjnej premiującej określone miejsca, w których Lhoist Bukowa ma swoje zakłady. 

Akcja trwała kilka miesięcy i polegała na tym, że pracownicy zbierali serduszka, które 

przekładały się na środki finansowe. W ubiegłym tygodniu doszło do spotkania podczas 

którego hospicjum otrzymało kwotę ponad 5 000 euro. Podziękował za to wsparcie tym 

bardziej, że było to koordynowane przez oddział polski, ale z Belgią i wszystkie dokumenty 

sporządzone były w języku angielskim. Szkoda, że Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

wyszedł, ponieważ chciałby mu również za to wsparcie podziękować. Jeżeli chodzi  

o potrzeby hospicjum, to na ten moment jest dobrze, ale jeśli ktoś będzie miał okoliczność 

pomóc, to oczywiście jest taka możliwość. Odnosząc się do tematu stomatologii 

poinformował, że jedna z gmin powiatu włoszczowskiego przekazała dotację na tą poradnię. 

Koszt realizacji stomatologii wliczając koszt własny pracowników, którzy przygotowywali 

pomieszczenia plus koszt wymiany okien to jest ponad 200 000 zł. Sam sprzęt, który został 

już zakupiony, to kwota 120 000 zł. Poradnia jest wyposażona. W tej chwili szpital czeka na 

ogłoszenie postępowania, które być może pojawi się już w listopadzie na stronie NFZ. Osoby 

zainteresowane zaprosił do obejrzenia przygotowanej poradni stomatologicznej. Dodał,  

że z oceny fachowców wynika, iż warunki będą przyzwoite jeżeli chodzi o wyposażenie.    

Pan Przewodniczący jeszcze raz powtórzył, że LIV uroczysta sesja Rady Powiatu 

Włoszczowskiego odbędzie się 10 listopada o godz. 11:00 w sali Starostwa. Podziękował 

Zarządowi i Radzie Powiatu, a w sposób szczególny tym pracownikom Starostwa  

z kierownikami włącznie, którzy borykali się z problemami przy budowie drogi 0234T  

w miejscowości Kuczków na skutek różnego rodzaju pism i wystąpień. Droga została już 

odebrana technicznie oraz końcowo i ma nadzieję, że funkcjonuje ku radości mieszkańców  

i nie tylko, ponieważ poprawiła łączność ciągu komunikacyjnego miedzy drogę wojewódzką 

795 tj. Secemin – Szczekociny, a drogą 786 w miejscowości Koniecpol skróciła odcinek  

i poprawiła bezpieczeństwo. Za całokształt pracy Zarządu i wydziałów Starostwa jeszcze raz 

podziękował w imieniu społeczności lokalnej i własnej osoby.        

 

Do punktu 12-go/ 

Pan Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad pięćdziesiątej trzeciej sesji został  

w całości wyczerpany. Podziękował wszystkim radnym i gościom za udział w sesji.  

Ogłosił zamknięcie pięćdziesiątej trzeciej sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego kadencji 

2018 – 2023.  

 

 

Protokołowała         Przewodniczący Rady Powiatu 

 

Agata Tomasik               Zbigniew Matyśkiewicz 

 

 

 


